
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 24. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 501
Vil ministeren, i forlængelse af svaret på SOU alm. del – spørgsmål 418, redegøre for, om 
ministeren finder det samlede beløb til ’engangsvederlag’ for Ankestyrelsens medarbejde-
re og chefer rimeligt i forhold til brugen af offentlige midler, når dette beløb sammenhol-
des med Ankestyrelsens resultater i form af lange ventetider på sagsbehandling og de få 
tilsynssager, Ankestyrelsen rejser, set i lyset af de gentagne problemer med overholdelse 
af lovgivningen i de danske kommuner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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